

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Styrelsemöte 2024-11-06

### Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll Styrelsemöte 2024-11-06.pdf

Storlek: 333839 byte

Hashvärde SHA256:

cd08b495140f021af7e7be2df417fab348d82a00fad7cafe03d6f6c329a2b136

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.*

*För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 1:

Lars Eric Eriksson

Signerat med BankID 2024-12-02 06:11 Ref: e03f94c2-9909-4ddd-b9c6-c9c73ce91675





## Dagordning styrelsemöte Skövde IBF

Datum: 2024-11-06

Tid och plats: 18.30-19:20 Samlingssalen Kavelbro Arena

Närvarande Göran Hjert, Mikaela Savinainen, Jenny Eriksson, Marie Borelind, Mikael Sirén, Lars Ericsson, Markus Hjalmarsson och Daniel Thyni.

### §1. Mötets öppnande.

- Ordförande öppnade mötet.

### §2. Val av justerare.

- Protokollet justeras av ordförande och sekreterare när mötets samtliga deltagare haft möjlighet att läsa utkastet.

### §3. Dagordningen.

- Dagordningen fastställdes.

### §4. Ekonomi

- Bordlägges till nästa möte då inget signifikativt hänt sedan föregående möte.

### §5. Sibben cup

- Vi har 89 anmälda lag och anmälan är stängd. Sibben-Gruppen har möte varje måndag.

### §6. Ny delegationsordning.

- Några små justeringar har gjorts i det utskickade förslaget.
- Vi behöver bl.a. bättre styra upp vem som får göra inköp och beställningar.
- Delegationsordningen fastställdes efter justeringar av mötet.
- Attestrutinen uppdaterades och kommer att gås igenom ytterligare före fastställande.
- Dokumentet för medlemsavgifter och träningsavgifter måste uppdateras. Marie justerar dokumentet.

### §7. Klassinnebandyn, bemanning från styrelsen.

- Styrelsen kommer att närvara från början och hela dagen.

### §8. Innebandylek.

- Mötet beslutade att denna verksamhet ska vara gratis för deltagarna.



§9. Domaransvarig, läget?

- Henrik Nilsson är tillfrågad men ska fundera lite till innan han ger besked om han vill ta sig an detta uppdrag.

§10. Övriga frågor.

- Fråga: ska vi ta fram profilkläder? Mötet ansåg att det var en bra idé och att vi går vidare med ärendet.

§13. Nästa möte.

- Nästa möte blir den 2/12 kl 19:15 – 21:00?. Plats lektionssalen Kavelbro Arena. Daniel T bokar lokalen.

§14. Mötets avslutande.

- Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse.

Ordf  
Göran Hjert

Sekr  
Lars Ericsson

